
Z Á P 1 S N 1 C A Č. 7 

z rokovania Komisie pre dopravu, manažment verejnej správy a verejný poriadok 
pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Staré Mesto zo dňa 22. 10. 2018, 

konanej v miestnosti č. 208 od 15:30 do 17:40 hod. 

Prítomní: 

Ospravedlnení: 

Hostia: 

Program rokovania: 

Bc. Ivan Bútora, Jng. arch. Ľubomír Boháč, Ing. Miroslav Kollár, MHA, Ing. Jana 
Španková, Ing. Kristián Straka, Ing. Tomáš Ziegler 

Ing. Martin Borguľa, PaedDr. Barbora Oráčová, PhD., Mgr. Vladimír Palko, Mgr. art. 
Veronika Remišová, M.A.ArtD 

Ing. Janka Mešťaníková, Mgr. Ľuboš Majer, Ing. Lukáš Kamenistý, Ing. Peter Mandák, 
Ing. Matej Vagač a zástupcovia verejnosti (JUDr. Juraj Šaštinský) 

1. Návrh plánu zimnej služby na sezónu 2018/2019 

2. Návrh na schválenie spôsobu prenájmu a podmienok obchodnej verejnej súťaže na nájom 
nehnuteľnosti na ulici Rázusovo nábrežie v Bratislave 

3. Polyfunkčný objekt „Premiére" - stavebné úpravy komunikácie Beskydská v úseku Čajakova 
-Šancová 

4. Najbližšie plánované a prebiehajúce rekonštrukcie miestnych komunikácií v BA-Starom Meste 

S. Organizácia dopravy na Novosvetskej ulici v úseku Na Štyridsiatku - Pažického 

6. Dopravné problémy v okolí Patrónky 

7. Rôzne 

Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Bc. Ivan Bútora. 

K bodu 1: 
Návrh plánu zimnej služby na sezónu 2018/2019 

Návrh predstavila Ing. Janka Mešt'aníková, poverená riadením oddelenia dopravy a Mgr. Ľuboš Majer, 
generálny riaditeľ Technických služieb Starého Mesta (TSSM), a. s. 

K predloženému materiálu vzniesol pripomienku Ing. Matej Vagač, ktorý navrhol doplniť na rokovanie 
miestneho zastupiteľstva kalkuláciu - personálne a časové pokrytie zásahov v jednotlivých zónach 
v kompetencii TSSM, a. s. 

Predseda komisie Bc. Ivan Bútora upozornil na potrebu ochrany životného prostredia a minimalizácie 
chemického posypu (len v nevyhnutných prípadoch, napríklad tvorba poľadovice, atď.). 

Prítomní taktiež diskutovali o riešení zimnej údržby vlastným komunálnym podnikom v synergii s hlavným 
mestom SR Bratislava, v kontexte uznesenia komisie pre dopravu č. 25/2017. 

Uznesenie č. 21/2018: 

Komisia pre dopravu žiada rokovať s Hlavným mestom SR Bratislava o možnosti vytvorenia spoločného 
podniku pre zabezpečenie zimnej údržby vo vlastnej réžii. 



Hlasovanie: prítomní: 6 za: 6 proti: O zdržal sa: O 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 2: 
Návrh na schválenie spôsobu prena1mu a podmienok obchodnej verejnej súťaže na nájom 
nehnuteľnosti na ulici Rázusovo nábrežie v Bratislave 

Návrh predstavil Ing. Matej Vagač, poslanec miestneho zastupiteľstva. 

Uznesenie č. 22/2018: 

Komisia pre dopravu berie na vedomie návrh na schválenie spôsobu prenájmu a podmienok obchodnej 
verejnej súťaže na nájom nehnuteľnosti na ulici Rázusovo nábrežie v Bratislave a odporúča miestnemu 
zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať. 

Hlasovanie: prítomní: 6 za: 6 proti: O zdržal sa: O 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 3: 
Polyfunkčný objekt „Premiére" - stavebné úpravy komunikácie Beskydská v úseku Čajakova -
Šancová 

Návrh predstavila Ing. Janka Mešťaníková, poverená riadením oddelenia dopravy. 

Mestská časť Bratislava - Staré Mesto vydala stavebníkovi FINEP Premiére, s. r. o., Trnavská cesta č. 6/A, 
821 08 Bratislava ohlásenie stavebných úprav na stavbu „Polyfunkčný objt::kt „Premiére", Šancová ulica, 
Bratislava - objekt SO 12 komunikácie a spevnené plochy, Beskydská ulica, Bratislava" - stavebné úpravy 
komunikácie v úseku Čajakova - Šancová. Predmetom stavebných úprav bola úprava šírkového usporiadania 
za predpokladu zachovania obojstranného parkovania, vybudovania nových chodníkov s asfaltovou úpravou, 
osadenia nových obrubníkov, opravy krytu komunikácie v celom rozsahu, vrátane odvodnenia a dopravného 
značenia. V rámci stavby bola navrhnutá zmena organizácie dopravy - zobojsmernenie časti Beskydskej od 
Čajakovej po vjazd do garáží. Zároveň bolo navrhnuté doplnenie zelených plôch, s čím nesúhlasila časť 
miestnych obyvateľov. Zobojsmernením a zachovaním obojstranného parkovania došlo k zúženiu chodníkov 
na šírku menšiu ako 1,5 ma na oboch stranách Beskydskej . Úprava Beskydskej ulice bola realizovaná na 
základe dohody č. 31 4/2018 „o podmienkach úpravy časti miestnej komunikácie Beskydská ulica", ktorú 
podpísal starosta mestskej časti so stavebníkom v auguste 2018. 

V súčasnosti sa spracováva dopravné posúdenie na zachovanie jednosmernej premávky, predpokladá sa 
následné obnovenie šírky chodníkov. 

Predseda komisie Bc. Ivan Bútora poukázal okrem problematickej šírky chodníkov na potrebu zachovania 
kamenných obrubníkov. 

Uznesenie č. 23/2018: 

a) Komisia pre dopravu žiada byť informovaná o ďalšom vývoji riešenia organizácie dopravy na Beskydskej 
ul. 

b) Komisia pre dopravu odporúča osadiť zeleň v plochách, ktoré nemajú iné využitie. 

Hlasovanie: prítomní: 6 za: 5 proti: O zdržal sa: 1 

Uznesenie bolo prijaté. 



K bodu 4: 
Najbližšie plánované a prebiehajúce rekonštrukcie miestnych komunikácií v BA-Starom Meste 

Projekty predstavil Ing. Lukáš Kamenistý, referát investičných činností. 

Najbližšie plánované a prebiehajúce rekonštrukcie miestnych komunikácií v BA-Starom Meste 
• Kozia ulica (polovica šírky vozovky, druhú polovicu opravil SPP) 
• Bjôrnsonova ulica (Belopotockého - Povraznícka) 
• Blumentálska ulica (Májkova- Vazovova) 
• Hlboká cesta 
• Svoradova ulica (úsek Pilárikova-Panenská) 
• Senická ulica - Západný rad 
• Ulica Na Kalvárii 

Uznesenie č. 24/2018: 

a) Komisia pre dopravu žiada, aby v prípade rekonštrukcie Blumentálskej ulice bola v predstihu zabezpečená 
informovanosť miestnych obyvateľov zverejnením projektovej dokumentácie a vizualizácií na webovej 
stránke Starého Mesta a v podlubí pobočky Slovenskej pošty. 

b) Komisia pre dopravu žiada zamedziť nežiadúcemu parkovaniu vozidiel na chodníku pred budovou New 
Stein osadením stÍpikov. 

Hlasovanie: prítomní: 6 za: 6 proti: O zdržal sa: O 

Uznesenie bolo prijaté. 

V rámci diskusie poukázal predseda komisie Bc. Ivan Bútora na nedostatočnú šírku chodníkov na Hlbokej 
ulici na obidvoch stranách. V priebehu rekonštrukcie komunikácie došlo k stavebnému zúženiu chodníka 
popri Ministerstve zahraničných vecí na 1,5 m a vybudovaniu kolmých parkovacích miest s betónovým 
podkladom. Taktiež došlo k stavebnému zúženiu chodníka na náprotivnej strane. Podľa poslanca Ing. 
Miroslava Kollára možno toto riešenie považovať za bezpečné z pohľadu chodcov. Podľa Ing. arch. 
Ľubomíra Boháča ide o zlegalizovanie a fixovanie stavu, v ktorom autá čiastočne zabrali obidva chodníky 
a ubrali tak z priestoru pre chodcov. Predseda komisie Bc. Bútora upozornil na to, že napr. v pražskom 
Manuáli tvorby verejných priestorov sa šírka 1,5 pokladá za núdzovú. Chodník na strane ministerstva je 
pritom hlavný prístupový chodník od zastávky MHD smerom ku Kalvárii ako aj k základnej škole. 

Uznesenie č. 25/2018: 

a) Komisia pre dopravu odporúča pri navrhovaní šírky chodníkov zohľadniť predpokladanú intenzitu pešej 
dopravy. 

b) Komisia pre dopravu odporúča v rámci uličného priestoru preferovať pešiu dopravu. 

Hlasovanie: prítomní: 6 za: 6 proti: O zdržal sa: O 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 5: 
Organizácia dopravy na Novosvetskej ulici v úseku Na Štyridsiatku - Pažického 

Návrh predstavil zástupca obyvateľov z ulice Na štyridsiatku JUDr. Juraj Šaštinský. 

Obyvatelia ulice Na štyridsiatku predložili miestnemu úradu návrh na zobojsmernenie Novosvetskej v časti 
Na štyridsiatku - Pažického, čím by sa zlepšil prístup od Starej Vinárskej a Pažického. Členovia komisie 
v tejto súvislosti diskutovali o možnom zvýšení tranzitu cez Novosvetskú v dôsledku nedodržiavania značky 
„Prejazd zakázaný". Členovia komisie odporučili spracovať projekt organizácie dopravy, ktorý by bol 
predložený na odsúhlasenie v operatívnej komisii pre určovan ie dopravných značiek a dopravných zariadení 



Magistrátu hl. mesta SR Bratislavy. Zároveň odporučili, aby bola dohodnutá spolupráca s mestskou políciou 
pri kontrole zakázaného prejazdu cez Novosvetskú. 

Bez uznesenia komisie (komisia pre dopravu nebola uznášaniaschopná). 

Predseda kom isie ukonč i l rokovanie a poďakoval všetkým prítomným za účasť. 

L ditw-.,,._.: - -

Bc. Ivan Bútora 
predseda Komisie pre dopravu, 

manažment verejnej správy a verejný poriadok 

Zapisovateľ: Ing. Helena Zubčáková, telefón: 02/59 246 291 
e-mail: helena.zubcakova@staremesto.sk 

Rozdeľovník: 
1 . Mgr. Radoslav Števčík 
2. Bc. Ivan Bútora 
3. Ing. Jana Španková 
4. Ing. arch. Ľubomír Boháč 
5. Ing. Martin Borguľa 
6. Ing. Miroslav Kollár, MHA 
7. Mgr. PaedDr. Barbora Oráčová, PhD. 
8. Mgr. Vladimír Pa lko 
9. Mgr. art. Veronika Remišová, M.A. ArtD. 
1 O. Ing. Kristián Straka 
11. Ing. Tomáš Ziegler 
12. Ing. Oliver Paradeiser 
13. JUDr. Iveta Hahnová 
14. Ing. Paulína Schmidtová 
15. Ing. Janka Mešťaníková 
16. Michaela Boudová 
17. Ing. Zuzana Rafajdusová 
18. Ing. Tatiana Tomášková 
19. Ing. Lukáš Kamenistý 
20. Martin Fabian 


